

ქ. ლ. ო. მ. თ. ა. თ. ი. ძ. ე. (თბილისი), შ ^ო -((ს ^ო -) ფუძე-წინდებული აფხაზურსა და აბაზურში	11
* გ. თ. ო. ფ. უ. რ. ი. ა. (თბილისი), გრამატიკული კლასების ისტორიისათვის დაღესტნურ და ნახურ ენებში	23
ნ. კ. ი. ზ. ი. რ. ი. ა. (თბილისი), ხმაბაძეითი სიტყვები ქართულში	27
მ. ტ. ა. ბ. ი. ძ. ე. (თბილისი), ონომასტიკა და ლექსიკოგრაფია	41
* ნ. გ. ი. შ. ე. ვ. ე. ვ. ი. (მაიკოპი), იბერიულ-კავკასიურ ენებში წინადადების ერგატიული წყობის გამოხატვის საკითხისათვის	50
* ბ. შ. მ. ა. ვ. ხ. ე. ლ. ი. შ. ვ. ი. ლ. ი. (თბილისი), გარდამავლობა და ერგატივი ნახურ ენებში	64
* ლ. ნ. ა. ლ. გ. ი. ე. ვ. ა. (გროზნო), რთულ ზმნათა პრობლემისათვის ინგუშურში	72
ა. ბ. ა. რ. თ. ი. შ. ვ. ი. ლ. ი. (თელავი), წოვათუშური გვარების აგებულებისათვის	73
* ნ. ბ. ა. რ. ა. ხ. ო. ე. ვ. ა. (გროზნო), ასპექტის პრობლემისათვის ინგუშურში	91
* ა. მ. ა. შ. ო. მ. ე. ტ. ო. ვ. ი. (თბილისი), პ. უსლარის ერთი გამოუქვეყნებელი ხელნაწერის შესახებ	104
* მ. ა. ლ. ე. ქ. ს. ე. ვ. ე. ვ. ი. (მოსკოვი), ზუნძური აბლატივის გენეზისისათვის	110
* უ. მ. ე. ი. ლ. ა. ნ. ო. ვ. ა. (მაჰაჩყალა), ერთი ხმოვნის შესახებ ლეზგიური ენის ვოკალიზმის სისტემაში	117
* მ. - შ. მ. ი. ს. ა. ე. ვ. ი. (მაჰაჩყალა), მეტაფორიზაცია და მისი მნიშვნელობა დარგული ენის ხატოვანი საფუძვლისათვის	135
* ე. შ. მ. ე. ი. ხ. ო. ვ. ი. (მაჰაჩყალა), ლეზგიური ენის არსებითი და ზედსართავი სახელების ტიპოლოგიური შედარება რუსულთან: სემანტიკა, ფორმა, ფუნქციები	161
გ. ბ. უ. რ. ქ. უ. ლ. ა. ძ. ე. (თბილისი), პ. უსლარის „ლაკური ენის“ საკვლევი ობიექტის თობაზე	163

ინფორმაცია იბერიულ-კავკასიურ ენათა შესწავლის შესახებ

*ყაბარდო-ბალყარეთის სახელმწიფო უნივერსიტეტი	181
*ჭ.წადასას სახელობის ენის, ლიტერატურისა და ბელოვნების ინსტი- ტუტი	188

* К. В. Ломтатидзе (Тбилиси), Основа-преверб š° -(s° -) в абхазском и абазинском языках	14
Г. В. Топуриа (Тбилиси), К истории грамматических классов в восточнокавказских языках	16
* Н. А. Кизириа (Тбилиси), О звукоподражании в грузинском языке	39
* М. Ш. Табидзе (Тбилиси), Ономастика и лексикография	45
Н. Т. Гишев (Майкоп), К вопросу о выражении эргативного строя предложения в иберийско-кавказских языках	47
Б. А. Шавхелишвили (Тбилиси), Переходность и эргатив в нахских языках	52
Л. А. Налгиева (Грозный), К проблеме сложных глаголов в ингушском языке	66
* А. Бартишвили (Телави), К вопросу о строении цоватушинских фамилий	84
Н. М. Барахоева (Грозный), К проблеме вида в ингушском языке	87
А. А. Магомедов (Тбилиси), Об одной неизданной рукописи П.К.Услара	92
М. Е. Алексеев (Москва), К генезису аварского аблатива	106
У. А. Мейланова (Махачкала), Об одном гласном в системе вокализма лезгинского языка	112
М. - Ш. А. Исаев (Махачкала), Метафоризация и ее роль в образной основе фразеологии даргинского языка	118
Э. М. Шейхов (Махачкала), Существительное и прилагательное в лезгинском языке в типологическом сравнении с русским: семантика, формы, функции	137
* Г. Т. Бурчуладзе (Тбилиси), Об исследовательском объекте монографии П.К.Услара "Лакский язык"	178

II

Информация о работе по изучению иберийско-кавказских языков

Кабардино-Балкарский государственный университет	181
Институт языка, литературы и искусства им. Г.Цадасы Дагестанского народного центра Российской Академии наук	182

* K. Lomtati d z e (Tbilisi). The stem-preverb š ^o -(s ^o -) in the Abkhaz and Abaza languages	15
* G. Topuria (Tbilisi). Towards the history of the grammatical classes in the Daghestanian and Nakh languages	25
* N. Kiziria (Tbilisi). On onomatopoeia in the Georgian language	40
* M. Tabidze (Tbilisi). Onomastics and lexicography	46
* N. Gishev (Maikop). Towards the expression of the Ergative structure of the sentence in the Ibero-Caucasian languages	51
* B. Shavkhelishvili (Tbilisi). Transitivity and the Ergative in the Nakh languages	64
* L. Nalgieva (Grozny). Towards the problem of complex verbs in Ingush	72
* A. Bartishvili (Telavi). On the construction of Tsova-Tush surnames	85
* N. Barakhoeva (Grozny). Towards the problem of aspect in Ingush	91
* A. Magometov (Tbilisi). About UsLAR's unpublished essay	105
* M. Alekseev (Moscow). Towards the genesis of the Avar ablative	111
* U. Meilanova (Makhachkala). On a vowel in the system of vocalism of the Lezgian language	117
* M. - Sh. A. Isaev (Makhachkala). Metaphorization and its role in figurative basis of the Dargwa phraseology	136
* E. Sheikhov (Makhachkala). The nouns and the adjectives in Lezgian, as compared typologically with Russian: semantics, form, functions	162
* G. Burchuladze (Tbilisi). On the research object of UsLAR's monograph "The Lak Language"	179

II

INFORMATION ON THE STUDY OF THE IBERO-CAUCASIAN LANGUAGES

*The Kabardino-Balkar State University	182
*The Tsadasa Institute of Language, Literature, and Art of the Daghestanian Scientific Centre of the Russian Academy of Sciences	189